

ALERRT FISSA STUDY WORKSHOP

From 27 November to 1 December 2023

INFORMATION FOR ATTENDEES

FLIGHTS

You need to organise your own flights: bookings and payments.

HOTEL AND MEETING LOCATION

Silver Moon Hotel

Cocody II Plateaux, Angré 7^{ème} tranche, Rue L155 Abidjan, Côte d'Ivoire
+225 07 0267 7896 / +225 07 5992 5519

<https://silvermoon-ci.com/>

Accommodation is at your own charge. We booked for the duration of the workshop. You will pay on arrival.

You can pay in cash: CFA francs is accepted, euros and dollars as well but with application of exchange rates. You can also pay by credit card.

TRANSPORTATION FROM AND TO AIRPORT

A shuttle will pick you up from the airport to the hotel and vice versa for free. Please let us know your flight plans so that we can organize these transfers more efficiently.

MEALS

Lunch will be provided throughout the workshop

A buffet dinner will be served every evening at the hotel, at your own charge. You can also discover Ivorian cuisine in restaurants outside the hotel.

WEATHER

The temperature during the workshop is between 26 and 30°C (78-86°F).

QUESTIONS

Contact Gérard Menan (gerard.menan@pac-ci.org) or Anani Badjé (anani.badje@pac-ci.org)

ATELIER ÉTUDE ALERRT FISSA

Du 27 novembre au 1er décembre 2023

INFORMATIONS POUR LES PARTICIPANTS

VOLS

Vous devez organiser vos propres vols : réservations et paiements.

HÔTEL ET LIEU DE RÉUNION

Hôtel Silver Moon

Cocody II Plateaux, Angré 7ème tranche, Rue L155 Abidjan, Côte d'Ivoire
+225 07 0267 7896 / +225 07 5992 5519

<https://silvermoon-ci.com/>

L'hébergement est à votre charge. Nous avons fait des réservations pour la durée de l'atelier. Vous paierez à votre arrivée.

Vous pouvez payer en espèces : Les francs CFA sont acceptés, les euros et les dollars aussi mais avec application des taux de change. Vous pouvez également payer par carte de crédit.

TRANSPORT DE ET VERS L'AÉROPORT

Une navette vous conduira gratuitement de l'aéroport à l'hôtel et vice versa. Veuillez nous communiquer vos plans de vol afin que nous puissions organiser ces transferts de façon efficace.

REPAS

Le déjeuner sera fourni pendant toute la durée de l'atelier

Un dîner buffet sera servi tous les soirs à l'hôtel, à votre charge. Vous pourrez également découvrir la cuisine ivoirienne dans des restaurants à l'extérieur de l'hôtel.

MÉTÉO

La température pendant l'atelier est comprise entre 26 et 30°C (78-86°F).

QUESTIONS

Contactez Gérard Menan (gerard.menan@pac-ci.org) ou Anani Badjé (anani.badje@pac-ci.org)